
 

                                                                                                                    

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde – 23.04.2024 kl.17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Pia Jakobsen, Tommy 

Christensen, Mathilde Pust, Signe Kring (medarbejderrep.) Pia Rasmussen (medarbejderrep.), 

Lene Kronow (skoleleder) Charlotte (mellemleder), Pelle (9A) forperson og Laura (9A) 

næstforperson. 

Fraværende: Mathilde,  

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

  

Ingenting 

2. Godkendelse af referat   

Godkendt 

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelse: 

• Vi har fået overført vores 

mindreforbrug fra sidste år. 

Pengene bliver brugt på de 

4% lønstigninger, som 

medarbejderne har fået via 

de nye overenskomster.  

• Møllerupbakkeby 

Vi har fået mange positive 

tilbagemeldinger på 

Møllerupbakkeby. Børnene 

arbejdede godt, både fagligt 

og socialt.  Rigtig mange 

forældre mødte op til åbent 

hus. Tak for den store 

opbakning til alle forældre og 

til forældrebestyrelsen for 

også at deltage med en bod 

– det har givet omtale.  

• Skoleårets planlægning 

Fagfordelingen går i gang d. 

30/4-2024. Vi har ventet på 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

hørringsprocessen ift. PTP. 

Øvrige opgaver og opgaver i 

forbindelse med 

undervisning, samt 

fagfordeling er hængt på 

tavlen i dag.  

Vi er i gang med skoleplanen 

for kommende skoleår.  

• Forårets prøver 

De skriftlige prøver starter i 

næste uge. Prøverne holdes i år 

i salen.  

 På torsdag bliver 

udtræksfagene offentliggjort.  

• Sidste skoledag 

D. 16/5-2024 er det sidste 

skoledag. Der er styr på det, 

fortæller 9. klasserne. 

• Forårsbørnene er startet. 

Børnene er kommet godt i gang. 

Det er en god gruppe.  

Det har givet lidt 

pladsproblemer ift garderober 

nu hvor vi har fået flere børn på 

matriklen.  

• Status på renovering af H/D 

og madkundskabslokalerne.  

Parkeringspladsen er omdannet 

til byggeplads. Vi glæder os til 

at kunne flytte ind i de 

nyrenoverede lokaler i løbet af 

august måned. 

• Møde omkring Mobilitet i 

Falsters Hjerte.  

Møde i dag med Ole fra Teknik 

og miljø. ”Mobilitet i Falsters 

Hjerte”. Vi er blevet spurgt om 

vi vil være med til at lave data 

omkring, hvordan skolens elever 

kommer til og fra skole – og det 



 

                                                                                                                    

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Elever 

 

 

Signe/Pia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elever 

 

vil vi naturligvis gerne.  

Medarbejder:  

Indskolingen er optaget af at indrettet 

et læringsrum, der hvor der før var 

garderober.  

Udskolingen er optaget af prøver og alt 

det praktiske ift. det. 

7. klasse tager til Litauen på onsdag på 

EFA.  

Vi har fået 24 livlige og læringsvillige 

forårsbørn.   

Jeanette er startet i SFO – og tre nye 

medarbejdere til Møllehuset starter 1/5.  

 

Forældre:  

Der har været tilbagemeldinger på vores 

opslag omkring sygdomme. Nogle 

forældre ønsker sig at opslaget bliver 

mere konkret om hvilken klasse 

sygdommen er i. Vi taler om at der 

kommer et generelt opslag til hele 

teamet – og at klasselæreren bagefter 

skriver ud til klassens forældre.  

En snak om alkohol ift. de store elever. 

Hvad er holdningen/retningslinjer? 

Enighed om at det er et forældreansvar 

og vi som skole naturligvis bakker om 

generelle retningslinjer.  

I 8. klasse kommer SSP og taler alkohol 

med eleverne og forældrene – og der 

bliver det foreslået at lave en 

forældreaftale.  

Søren har oplevet en snak fra nogle 

forældre, som ønskede at skrive sig ind 

på Møllebakkeskolen, men som blev 

”talt fra det” igen af børnehave – 

grundet besvær. Efterfølgende skrev de 

sig ind på Skovby friskole.  

Elever:  

Danske skoleelever har sendt 

inspirationsmateriale ud:  ideer til 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- MED/TRIO 

elevrådet.  

Eleverne ønsker sig bedre stole, sofa, 

skolefest, fodbolddag, nye toiletter 

indenfor, nymalede vægge, nye 

skraldespande, lys på udendørstoiletter, 

klassefester, flere pauser, sjovere at 

lære, gynger i gården, kunstgræs, 

større mål på græsplænen, male vægge, 

varme, julefest, temadage, brainbreaks, 

sofaer, hyggested, puder til stole, vippe 

udenfor, større trampoliner, nye gynger, 

klassefest, Halloween, klassens time, 

overnatning på skolen, bevægelse i uv, 

ny kridttavle, bedre lys i klasserne, 

rutsjebane, klatretårn, bod for alle eller 

ingen, emnedage/uger, kælesdyrdag, 

mindre vikar, emneuger på tværs, 

skakbrikker, dybere sandkasser, lås på 

toiletter, bedre stole, udstilling på 

gangene, sankt hans for hele skolen, 

holddeling med flere voksne, 

fodboldopbevaring udenfor, sandkasse 

ved skoven, stor multibane, mere i-pad, 

mere uv. Med de andre klasser.  

Konklusion: nye/bedre toiletter, bedre 

borde/stole, maling, rutsjebanen, 

gynger.   

MED/TRIO:  

Har møde på torsdag.  

TRIO talte om udnyttelse af m2.  

Næste år er det de tillidsvalgte der 

udgør TRIO.  

 

4. Bestyrelsesvalg og 

årsberetning 

 Foregår d. 28/5-2024 kl. 16.30. Vi 

serverer kage. Søren laver beretning.  

Søren, Pia og Tommy er på valg.  

5. Rejse kanon   Udsættes til næste gang 

6. Meddelelsesbog Alle Udsættes til næste gang og inddrages i 

princip for kommunikation. 

7. Skoleudviklingssamtale. 

29/4 kl. 9-11 

 

Ledelsen/Søren 

Søren deltager, elevrådet deltager 

(9.30) 



 

                                                                                                                    

 

Prioritere at tale om toiletterne.  

Møllehuset vokser 

Skolevægring/ mistrivsel – må vi bruge 

penge til at ansætte en skolepsykolog? 

Italesætte at vi har søgning af børn 

udenfor distriktet, som ikke får plads. 

  

8. Princip for 

”kommunikation mellem 

skole og hjem”. 

 

Alle 

 

Udsættes til næste gang.  

9. Evt.  Alle Spørgsmål om man kun laver vegetatisk 

mad i madkundskab? Hvilket ikke er 

tilfældet.  

10.  Punkter til næste møde Alle • Rejsekanon 

• Meddelelsesbog – princip for 

”kommunikation mellem skole 

og hjem” 

11.  Personfølsomt Ledelsen Ingenting 

 

Næste møder:  28/5 24 – 18/6 24  


